
 
Notice of Klebsiella oxytoca finding in The Jackson Laboratory-NIBS quarantine facility, Room A 

July 14, 2021 

One of the two sentinel mice from quarantine Room A at National Institute of Biological Sciences recently 
(2021-7-2) tested positive by intestinal culture for Klebsiella oxytoca. As a result, a comprehensive 
investigation is currently underway to determine the extent of the presence of this organism in the room, 
and to remove any other affected animals if found. To minimize potential contamination risks to the mice in 
this barrier room, the following actions were taken, including:  thoroughly cleaning all surfaces in the room 
and swabbing for bacteria, changing out the individually ventilated cages, re-cleaning and sanitizing the rack 
systems, additional testing of the mice in the room including, testing additional sentinel mice, and testing 
quarantined mouse shipments before they depart for customer sites. As of July 14, 2021, all additional 
tests have returned negative. The current finding and any additional positive test results for Klebsiella 
obtained, will be reported in health reports posted on the iBio Logistics website for this barrier room here at 
http://jax.ibiocart.com/news_report.html.  

For questions, please contact our Technical Information Scientist team at 400-001-2626 or 
micetech@jax.org. 

关于北京生命科学研究所（NIBS）隔离检疫室A哨兵鼠产酸克雷伯杆菌（Klebsiella oxytoca）结果阳性通知 

2021年7月14日 

 
在（2021 年 7 月 2 日）北京生命科学研究所（NIBS）隔离检疫室 A 的哨兵鼠微生物检测报告中，有

2 只哨兵鼠中的其中 1 只在使用肠道细菌分离培养法测试时，产酸克雷伯杆菌（Klebsiella oxytoca）
结果为阳性。 鉴于此结果，我们目前正在进行全面调查，以确定该细菌在检疫室里潜在涉及的范围

，如果发现任何其他受影响的小鼠，我们将对其进行安乐死。 为了最大程度降低检疫室内小鼠潜在

的被污染风险，我们已经采取了以下行动：对检疫室彻底清洁，并对环境中细菌进行检测，更换所有

IVC 笼盒，重新清洁和消毒 IVC 架子，对检疫室里的小鼠进行全面的检测，包括检测额外的哨兵鼠，

且在小鼠发往客户之前对正在进行隔离的小鼠进行检测。 截至 2021 年 7 月 14 日，所有追查的产酸

克雷伯杆菌检测结果均为阴性。我们一旦发现任何产酸克雷伯杆菌的阳性结果，都会将其发布在北京

澄天生物（iBio Logistics）隔离场检测报告中。 

网页链接：http://jax.ibiocart.com/news_report.html。  

如您对此报告有任何疑问，请联系我们的技术支持团队。 

电话: 400-001-2626 

邮件: micetech@jax.org 
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Rachel Malcolm, MS, MBA, LATg 
Senior Manager, Biosecurity 
Comparative Medicine & Quality 
The Jackson Laboratory 
  

















 

 
 
 

FOLLOW-UP TESTING 
追查检测 
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